
Z pohádky
do pohádky
Ondřeje Kepku můžeme
dnes vidět opět v roli Honzíka
díky repríze Arabely na
obrazovkách ČT. Jako režisér
natočil pohádku Poslední kouzlo,
kterou uvidíme o Vánocích.
• O čem bude?

Je to taková pohodová
rodinná pohádka, která po-
těší děti a dospělé neurazí.
• Mohl byste být kon-
krétnější?

Po delší době je to na
obrazovce České televize
pohádka se zpěvy. Je tam
několik původních písní
Emila Viklického a texty
i celý scénář napsal Jiří
Bednář.
• Kdo z herců se v po-
hádce objeví?

Ústřední dvojice jsou
Jiří Lábus a Yvetta Blana-
rovičová, kteří si zahráli
čaroděje. Princeznu před-
stavuje Lucie Vondráčko-
vá, prince Michal Zelenka,
diváci se můžou těšit taky

na Jitku Čvančarovou,
Simonu Postlerovou, Vác-
lava Vydru, Zlatu Adamov-
skou a další.
• Tradiční otázka: Ne-
máte nějakou zajíma-
vost z natáčení?

Měli jsme k dispozici
cvičené holuby a práce
se zvířaty je vždycky tro-
chu složitá, i když jsou
dobře připravená. A tak
se stalo, že holubi létali,
kam neměli, a tím vznikaly
tragikomické situace, kdy
seděli mikrofonistovi na
tyči od mikrofonu nebo na
světlech ve studiu. Teď už
na to vzpomínám se smí-
chem, ale někdy to bylo
o nervy. Celkově však šlo
o pohodové natáčení.

Na co se dívám já
Od dětství jsem byl zvyklý, že se

o Vánocích setkávala široká rodina, a tak
na televizi nebylo moc času. Pokud se ale
k obrazovce letos posadím, podívám se
třeba na příběh režiséra Zdeňka Zelenky
Šipková Růženka nebo na pohádku svého
spolužáka Jiřího Stracha Anděl Páně.

Pohodový výraz
Ondřeje Kepky
naznačuje,
jaký byl průběh
natáčení ,

Pohádka Poslední kouzlo o Vánocích
určitě potěší


